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2017. június 29. - Már kétmilliárd ember használja a Facebookot – jelentette be Mark
Zuckerberg, a cég alapító-vezérigazgatója.      Az újabb mérföldkő elérését azonban nem
ünneplik meg túlzottan, mert a közösségi oldal kitalálója azt mondta, még nincsenek
kapcsolatban mindenkivel. A közeljövőben különösen a fejlődő országokban bővítenék a tábort.
A Facebook öt év alatt duplázta meg felhasználói számát, és a fejlődés üteme elcsendesítheti a
kritikusokat, akik szerint a Snapchat elcsábítja a közönséget – a rivális közösségi alkalmazást
166 millió ember használja aktívan. A Facebookon naponta átlagosan több mint 800 millióan
lájkolnak valamit, és havonta egymilliárdnál is többen használják a csoportokat.
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